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Gunnar Sellæg
Grunneier gårdsbruk 18/2 i Namsos kommune

Vil med dette uttale meg negativt til etablering av ny 1.1.A og 1.1.B, da dette vil beslaglegge 
betydelig areal på min eiendom. Det er allerede en svært skjemmende linje over min eiendom 
mellom Urdfjellet og Ålbergfjellet. Det mest naturlige vil være at nye linje følger samme 
trasse som opprinnelig linje, da dette gjør at man reduserer båndlegging av unødvendig mye 
areal. På den måten slipper vi ytterligere båndlegging av egen eiendom. Området er bymark for 
Namsos, med utstrakt bruk til friluftsliv, to nye linjer virker vil derfor gjøre at eiendommen ser ut 
som en strømlinje industripark.

I tillegg er dette ødeleggende for fremtidig utnyttelse av eiendommen, da det er store 
begrensninger hva man kan gjøre under en høyspent. 

Hadde man derimot fjernet gammel linje og heller bare brukt ny trasse ville saken vært 
annerledes da dette ville frigjort noe areal.

Med vennlig hilsen Gunnar Sellæg


